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VERZOEK OM INLICHTINGEN 
 
 
Datum 7 maart 2018 
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 

Vraag & antwoord In VIA Beesel van vorige week stond dat de bladcontainers blijven staan 
in verband met de kosten van het ophalen. Dit bevreemdt ons ten 
zeerste. Wij verwachten problemen met het dumpen van afval. Dit gaat 
natuurlijk ook allerlei kosten met zich meebrengen. 
 
Graag uitleg over het hoe en waarom en hoeveel geld we nu echt 
besparen met het niet opruimen van deze containers? 
 
 
Antwoord 
Tot nu toe zette de onderhoudsdienst voor de herfst de bladkorven uit en 
haalde deze na de bladperiode ook weer op. Hiermee zijn minimaal 3 
personen 2 dagen bezig met het uitzetten en ook weer 2 dagen bezig met 
het opbergen van deze korven. In totaal op jaar basis dus minimaal 96 
uur. De kosten van het vervoer zijn hier nog niet in mee genomen. Omdat 
de korven steeds in en uit elkaar gedraaid moeten worden gaan ze 
bovendien minder lang mee. Daarom laten we ze dit jaar als proef de 
komende twee maanden staan. We ledigen ze nog een keer en 
monitoren dan de komende twee maanden op vervuiling. Om dit laatste 
te voorkomen hebben we dit via een artikel in VIA Beesel 
gecommuniceerd met de burgers. Mocht blijken dat er desondanks veel 
afval in wordt gegooid dan beëindigen we na twee maanden de proef en 
verwijderen we de korven alsnog. Indien de proef slaagt kunnen de 
bespaarde uren aan andere nuttige zaken besteed worden. 
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